
 
Protokoll fört vid styrelsemöte BIG Vaxholm 2020-10-23 

Plats: Zoom-möte 

 

Medverkande: Ingrid Ekstedt, Eva Westberg, Hillevi Atterberg, Leif Ljungberg, Curt-Åke Stefan, 

Gunilla Lauthers (adjungerad) och Bosse Lidén. 

 

§1 Ingrid Ekstedt hälsar oss välkomna och öppnar mötet.  

 

§2 Dagens möte ska framför allt ta upp godkännande av föregående protokoll, arbetsgruppernas 

arbete och kommande avstämningsmöte med Sveafastigheter Bostad 

 

§3 Föregående   protokoll från 2020-09-14 och -21 godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§4 Arbetsgruppernas arbete 

 

Prästgårdsgruppen: 

Gunilla presenterade gruppens program som styrelsen godkände med den ändringen att det under 

rubriken mål ska införas att ”Underlag för BIG Vaxholms kollektivhus”, daterat 2017-01-25, ska 

vara vägledande för arbetet i gruppen. 

 

Styrelsen anser att detta ”Underlag för BIG Vaxholms kollektivhus”, daterat 2017-01-25, bör vara 

med i målen för varje arbetsgrupps program. 

 

Prästgårdsgruppens arbete avser ju de gemensamma utrymmen som bostadskollektivet behöver ha 

tillgång till och i det fall vissa gemensamma utrymmen behövs i det nya huset samarbetar grupperna. 

 

Ekonomigruppen: 

Leif presenterade det protokoll som skrevs efter gruppens sammankomst. Programmet är ännu inte 

skrivet. Möjligheterna att få lägre hyra om vi och Sveafastigheter ansluter oss till ”65+ bidraget” 

har diskuterats. 

Bilpool är en viktig fråga eftersom antalet bilplatser bör starkt begränsas om vi ska ha någon 

trädgård kvar och få detaljplanen godkänd. 

Detta bör tydliggöras på medlemsmöte. 

Leif fick i uppdrag att skriva ett förslag till program för arbetsgruppen. 

 

PR/INFO-gruppen: 

Eva konstaterade att det inte var tid ännu för aktivt arbete i PR-gruppen men att informationen om 

oss bör förbättras genom en mer aktiv webbplats/hemsida. 

Hillevi beskrev att möjligheten dela in webbplatsen i en allmän del, en lösenordskyddad del för 

medlemmar och en ytterligare lösenordskyddad del för styrelsen ska utredas tillsamman med Erik 

Dalhem som hjälper oss. 

En sida med frekventa frågor med svar bör införas. 

Hillevi och Eva ansvarar för att ett program för gruppen tas fram och dom har gett uppdraget till 

Carola. 

 

Nya Husetgruppen: 

Bosse berättade att underlag skickats ut till gruppmedlemmarna så att vi kan utforma en enkät om 

hur medlemmarna ser på det framtida boendet, i likhet med den tidigare enkäten, för att vi ska få en 

aktualiserad bild av medlemmarnas önskemål om boendet. 

 

§5 Avstämningsmöte med Sveafastigheter Bostad 



Från vår sida vill vi framförallt ta upp parkeringsplatsfrågan 

och utrustningen av de gemensamma ytorna. 

 

§6 Övriga frågor 

Ingrid rekommenderar starkt att vi alla lyssnar på ett radioprogam ”Kollektivet som gick i kras”, 

https://sverigesradio.se/avsnitt/1600035 , tankeväckande om bla demokratifrågor. 

 

Ingrid fick i uppdrag att kontakta Åsa Klint för att få en lägesinformation. 

 

På förslag av Leif beslutades att vid nästa medlemsmöte ska medlemmarna föreslås besluta att Ulla 

Blomberg och Gunnar Bäckström utses till hedersmedlemmar i vår förening. 

 

Studiecirklar bör sättas igång efter nyår. En ny grundcirkel och återupptagen fortsättningscirkel. 

 

Påminnelse om Workshop den17 november 

 

§7 Medlemsmöte 

Nästa medlemsmöte ska ske digitalt den onsdagen den 25 november kl 19.00 med hjälp av zoom. 

 

§8 Styrelsemöte 

nästa styrelsemöte ska ske onsdagen den 18 november kl 17.00. 

 

§7 Mötet avslutas 

 

 

 

 

Ingrid Ekstedt 

ordförande 

 

 

 

Bosse Lidén 

sekreterare 

 

 

https://sverigesradio.se/avsnitt/1600035

